
Or.V.0062 -  75 /2000

PROTOKÓŁ  NR 75

z  posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 18 maja 2000 roku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączniku  (zał.  Nr  1).  Obradom  przewodniczył  –

Starosta Białostocki- Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji w brzmieniu :

1. Wnioski Zarządu Powiatu Białostockiego do Sądu Rejonowego w Białymstoku w sprawie

wprowadzenia do Księgi Wieczystej nieruchomości w :

- Łapach przy ul. Harcerskiej 2,

- Łapach przy ul. Korczaka 23,

- Białymstoku przy ul. Botanicznej 2

- Uhowie , gm. Łapy.

2. Aneks  do  porozumienia  zawartego  w  dniu  17  marca  1999  roku  pomiędzy  Zarządem

Powiatu  Białostockiego   a  Panem  Aleksandrem  Edmundem  Godlewskim  –

pełnomocnikiem współwłaścicieli nieruchomości przy ul. Dąbrowskiego 16.

3. Wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych  o  dokonanie  zmian  w  budżecie  w  związku  z

porozumieniami  z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  w  Łapach  i  Tykocinie  w  sprawie

prowadzenia Szkolnych Sezonowych schronisk Młodzieżowych.

4. Uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  samochodu

osobowego.

5. Uchwała  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  powołania  przewodniczących

Komisji do przeprowadzania egzaminów z nauki zawodu.

6. Zaakceptowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie wyrażenia

zgody na  dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Choroszcz.

7. Zaakceptowanie  projektu  Uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  założenia

Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach.

8. Informacja o realizacji budżetu Powiatu za pierwszy kwartał 2000 roku.

9. Zaakceptowanie projektów Uchwał Rady powiatu:

1) w sprawie zmian w budżecie, w tym:



  -   zmniejszenie subwencji oświatowej,

- zwiększenie planu finansowego DPS w Jałówce,

- zmiany w planie finansowym DPS w Choroszczy.

2) w  sprawie  zmian  w  planie  przychodów  i  wydatków  Powiatowego  Funduszu

Gospodarki  Zasobom Geodezyjnym w  związku  z  otrzymaną  dotacją  z  Funduszu

Centralnego.

10. Zaakceptowanie projektu Uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie i przekazanie do

zaopiniowania Komisji Finansowo- Gospodarczej.

11. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych o sfinansowanie zakupu koszulek sportowych dla

drużyny reprezentacyjnej Powiatu Białostockiego.

12. Wniosek Akcji Katolickiej o przyznanie dotacji z budżetu Powiatu na sfinansowanie XII

Festiwalu Katolickiej Pieśni Liturgicznej i Religijnej. 

13. Pismo  Domu  Dziecka  w  Supraślu  o  przyznanie  środków  finansowych  na  prace

remontowe.

14. Pismo LO w Łapach o zwiększenie budżetu.

15. Pismo  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w  Łapach  w  sprawie  kontynuacji  budowy  sali

gimnastycznej.

16. Pismo Wojewódzkiego  Podlaskiego  Ośrodka  Doradztwa  Rolniczego  w Szepietowie  w

sprawie organizacji turnieju.

17. Pismo Komitetu  Organizacyjnego  VII  Okręgowej  Wystawy Zwierząt  Hodowlanych  w

Szepietowie w sprawie udziału i ewentualnego sponsorowania.

18. Wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych  o  przyznanie  dotacji  na  zawody  Sportowo-

Pożarnicze ( zatwierdzenie wstępnie przyznanych dotacji ).

19. Zatwierdzenie wartości najniższego wynagrodzenia I kategorii zaszeregowania i wartości

1 punktu w Powiatowym Urzędzie Pracy.

20. Zatwierdzenie podwyżki wynagrodzeń dla Dyrektorów podległych jednostek.

21. Projekt porządku dziennego obrad Sesji Rady w dniu 8 czerwca 2000 roku.

22. Wezwanie z Naczelnego Administracyjnego na rozprawę.

23. Protokół z przetargu dotyczącego nabycia działki dla DPS w Łaźniach .

24. Zaproszenie na posiedzenie Komisji Finansowo- Gospodarczej.

25. Informacja  Miasta  i  miny  Choroszcz  o  przystąpienie  do  sporządzania  planów

zagospodarowania przestrzennego.

26. Pismo PCPR w sprawie organizacji „ Powiatowego Dnia Dziecka”.
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27. Opinia w sprawie projektu planu remontów dróg powiatowych na terenie Gminy Łapy.

28. Projekt Stanowiska Rady Powiatu dotyczący podziału środków Powiatowego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.

29. Sprawy różne.

Ad. 1

Pan Starosta przedstawił wnioski Zarządu Powiatu do Sądu Rejonowego w 

Białymstoku celem wprowadzenia  do Ksiąg wieczystych nieruchomości , które z mocy 

prawa z dniem 1 stycznia 1999 roku stały się mieniem Powiatu Białostockiego .

Wnioski dotyczą następujących nieruchomości :

- Nr 302 o powierzchni 5,6333 ha położonej w Łapach przy ul. Harcerskiej 2

- Nr 715 o powierzchni 3 ha 2036 m2 położonej w Łapach przy ul. Korczaka 23

- Nr 219 o powierzchni 0,0804 ha 8100 m2 położonej w Białymstoku przy ul. 

Botaniczna 9

- Nr 33914 o powierzchni 1 ha 8100 m2 położonej w Uhowie gm. Łapy.

Zarząd jednogłośnie zaakceptował przesłanie wniosków do Sądu ( zał. Nr 2,3,4,5 ).

Ad. 2

Po złożeniu wyjaśnień Pani Sekretarz Anny Szczepańskiej co do porozumienia 

zawartego w dniu 17.03.1999 r. między Zarządem Powiatu Białostockiego, a Panem 

Aleksandrem Godlewskim w sprawie regulowania należności z tytułu użytkowania drogi 

dojazdowej do nieruchomości przy ul. Botanicznej 9 , Pan Starosta odczytał Aneks Nr 1 do 

ww. porozumienia . Aneks dotyczy waloryzacji wynagrodzenia rocznego za użytkowanie  

drogi z kwoty 150,00 zł na 315,94 zł.

Zarząd jednogłośnie zaakceptował podpisanie aneksu i upoważnił do tego Przewodniczącego 

Zarządu Pana Wiesława Pusza oraz członka Panią Celinę Grażynę Wojciechowską ( zał. Nr 

6).

Ad. 3  
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Przewodniczący Zarządu przedstawił pismo Wydziału Spraw Społecznych na temat

dokonania zmian w budżecie w związku z powierzeniem gminom prowadzenia Szkolnych

Sezonowych Schronisk Młodzieżowych w Bokinach i Tykocinie.

Porozumienie z Zarządem Miasta i Gminy w Tykocinie zawarto 15 czerwca 1999 roku , zaś z

Zarządem Miasta i Gminy Łapy 14 czerwca 1999 roku. Zgodnie z opinią radcy prawngo

( z dnia 17 maja 2000 roku )  ww. porozumienia są  obowiązujące,  ponieważ zawarte

zostały na czas nieokreślony. Zgodnie z propozycją dotacje dla gmin wynosiłyby po 5000

zł.

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  iż  sprawę  konsultowała  z  zainteresowanymi  gminami  i

zaproponowała by jeszcze zasięgnąć opinii Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki , która

będzie  obradować  przed  Sesją  .  Zarząd  wstępnie  zaakceptował  zmianę  w  budżecie

zastrzegając  ,  iż  należy  przekazać  do  zaopiniowania  dla  Komisji  Oświaty  ,Kultury  i

Turystyki  co  jest  warunkiem  podjęcia  uchwały  Rady  Powiat  w  sprawie  zmian   w

budżecie ( zał. Nr 7 ).

Ad. 4   

 Następnie rozpatrywano dokumentację przygotowaną do podjęcia uchwały Zarządu w

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu osobowego „ Polonez” Nr rej. BTM

–0834.

 W wyniku przeprowadzonego w dniu 28 lutego 2000 r.  przetargu,  osobą która może

nabyć samochód jest Marcin Minta zam. Dojlidy Górne ul. Browarowa 10 za cenę 1100

zł.

Zarząd jednogłośnie  wyraził  zgodę  na sprzedaż  ww. samochodu podejmując  Uchwałę  Nr

118/2000 z dnia 18.05.2000r. ( zał. Nr 8 ).

Ad.5
 

Pan Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania 

przewodniczących Komisji do przeprowadzania egzaminów z nauki zawodu w szkołach:

- ZS Mechanicznych w Łapach

- ZS Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu

- ZS w Michałowie

- ZS w Czarnej Białostockiej
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Zarząd jednogłośnie powołał przewodniczących Uchwałą Nr 119/2000 z dnia 18 maja 2000 r. 

( zał. Nr 9 ).

Ad. 6

Pan Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody

na  przekazanie  nieruchomości  w  Złotorii  –  będącej  własnością  Powiatu  dla  Gminy

Choroszcz. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przekazanie projektu uchwały Rady na Sesję w dniu 8

czerwca 2000 roku ( zał. Nr 10 ).

Ad. 7

Zarząd  rozpatrywał   projekt  Uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego,  który  został

odczytany przez Pana Starostę. Centrum ma powstać z dniem 1 sierpnia 2000 roku na bazie

zlikwidowanych warsztatów Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach.

Pan  Łapiński  omówił  rolę  jaką  będzie  spełniało  Centrum  w  prowadzeniu  szkolenia

praktycznego. 

Zarząd zaakceptował jednogłośnie przekazanie projektu uchwały na Sesję Rady po uprzednim

zaopiniowaniu przez Komisję Oświaty, Kultury i Turystyki ( zał. Nr 11 ).

Ad.8 

Pani  Skarbnik  przedstawiła  Zarządowi  informację  z  realizacji  budżetu  Powiatu

Białostockiego  za  I  kwartał  2000r.  Zaproponowała  również  przekazanie  tej  informacji  na

Sesji  w dniu 8 czerwca 2000 roku.

Zarząd Powiatu wstępnie przyjął informację, która w rozszerzonej formie będzie przekazana

radnym ( zał. Nr 12 ).

Ad. 9

1) Następnie Pani Skarbnik przedstawiła projekt Uchwały Rady powiatu w sprawie

zmian  w  budżecie.  Konieczność  ww.  uchwały  podyktowana  jest  zmniejszeniem  przez

Ministra Finansów subwencji na cele oświatowe o kwotę 57.394 zł w związku z przejęciem

szkół  do  Urzędu  Miasta.  Inne  zmiany  dotyczą  potrzeb  w  urealnieniu  planu  w  zakresie

bieżącej  działalności  jednostek podległych tj.  w Domu Pomocy w Choroszczy i  Jałówce.
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Zarząd  zaakceptował  przekazanie  uchwały  na  Sesję  po  uprzednim  zaopiniowaniu  przez

Komisję Finansowo- Gospodarczą ( zał. Nr 13 ).

2) Następny projekt uchwały Rady Powiatu, który omówiła Pani Skarbnik dotyczy

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2000 rok.

W związku z przekazaniem przez Głównego Geodetę Kraju kwoty 55.000 zł  na zasilenie

Powiatowego Funduszu Geodezyjnego , należy urealnić zestawienie przychodów i wydatków

tego funduszu o otrzymane środki finansowe- zmiana zał. Nr 7 .

Zarząd zaakceptował przekazanie projektu Uchwały na Sesję Rady w dniu 8 czerwca 2000

roku ( zał. Nr 14 ).

Ad. 10

Pani Skarbnik przedstawiła do zaakceptowania projekt Uchwały zarządu w sprawie

zmian w budżecie. Zmianę należy dokonać w związku z koniecznością udzielenia zasiłku na

zagospodarowanie dla repatriantki w kwocie 3713 zł. Środki te przyznał Wojewoda, należy je

więc  wprowadzić  do  budżetu  i  przekazać  dla  Powiatowego  Centrum  pomocy  Rodzinie.

Następna zmiana dotyczy dofinansowania  karetki sanitarnej przez Gminę Gródek zgodnie z

podpisanym porozumieniem. Zespół Szkół Mechanizacji Rolnictwa wnioskuje o przesunięcie

środków między § 35 i § 36.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  przekazał  do  zaopiniowania  Komisji

Finansowo – Gospodarczej( zał. Nr 15 ).

Ad. 11   

Pan  Starosta  przedstawił  wniosek  Wydziału  Spraw  Społecznych  o  sfinansowanie

zakupu 15 sztuk koszulek sportowych ( z napisem „ Starostwo Powiatowe ” ). 

Koszulki będą przeznaczone dla drużyny 15 osobowej reprezentującej samorząd powiatowy

w rozgrywkach  piłki  nożnej.  Członkowie  Zarządu  zaakceptowali  jednogłośnie  dokonanie

zakupu ( zał. Nr 16 ).

Ad. 12

Wniosek   w  sprawie  przyznania  środków  finansowych  dla  Akcji  Katolickiej  na

sfinansowanie Festiwalu Pieśni Liturgicznej został  rozpatrzony i odłożony do uzupełnienia

przez Wydział Spraw Społecznych ( zał. Nr 17 ).
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Ad. 13 

Przewodniczący  Zarządu  przedstawił  wniosek  Domu  Dziecka  w  Supraślu  odnośnie

przekazania  przez  Starostwo  kwoty  40  000  zł  na  remont  pomieszczeń  oraz  odnowienie

pomieszczeń bloku żywienia. Pani Skarbnik wyjaśniła ,  iż przekazanie takiej  kwoty przez

Starostwo  jest  niemożliwe .  Pan  Stanisław Łapiński  zaproponował  pomoc przy  remoncie

młodzieży szkolnej z Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach , szczególnie przy pracach

wykończeniowych . Zarząd zobowiązał Panią Annę Szczepańską do udzielenia odpowiedzi

dla Domu Dziecka zgodnej z ustaleniami Zarządu , tj. że remont może być wykonany przy

pomocy  uczniów oraz  ,  że  decyzja  o  przekazaniu  dotacji  może  być  podjęta  w  terminie

późniejszym , kiedy będzie znana wielkość rezerwy budżetowej  (zał. nr 18 ).

Ad. 14  

                         Następnie rozpatrywano pismo L.O. w Łapach o zwiększenie budżetu na

bieżące  wydatki  w  ramach  środków  przekazywanych  do  Starostwa  z  dochodów

uzyskiwanych  przez  szkołę  .  Pani  Skarbnik  poinformowała  iż  wpłaty  L.O.  wynoszą

ok.10.tys.zł.  Przekazanie  środków  wymaga  zmian  w  budżecie  Starostwa  ,  należy  więc

przygotować  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  zaopiniowany  przez  Komisję  Finansowo-

-Gospodarczą (zał. Nr.19). 

Jednocześnie ustalono ,  że  Pani Skarbnik przeanalizuje budżety innych szkół i  przygotuje

stosowne zmiany ujęte w projekcie uchwały Rady Powiatu.

 

Ad.15

                      Pan Starosta odczytał pismo Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach w

sprawie kontynuacji  budowy   sali   gimnastycznej  .  Następnie zabrał głos Pan Stanisław

Łapiński .Zaproponował , by zasięgnąć opinii Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej oraz na

Sesji zapoznać radnych z problemem . 

Pan Starosta udzielił wyjaśnień o przebiegu prac i finansowania budowy . Budowę rozpoczęło

Kuratorium w chwili . W chwili obecnej przy niepewnym pozyskaniu środków , Kuratorium

chce by kontynuację prowadziło Starostwo ..Należy bezwzględnie uzyskać stanowisko Rady i

Komisji problemowych .

Słusznym byłoby zebrać wszelkie materiały na temat możliwości pozyskania środków oraz

wyjaśnienia kto powinien dokończyć rozpoczętą budowę. Sprawą zajmie się Pani Skarbnik ,

radcowie prawni oraz Wydział Spraw Społecznych . Zarząd jednogłośnie orzekł iż budowa

powinna być kontynuowana (zał.nr20). 
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Ad.16

                     Pan Starosta  przedstawił pismo Wojewódzkiego Podlaskiego Ośrodka

Doradztwa  Rodzinnego  w  Szepietowie  w  sprawie  organizacji  turnieju  „Aktywizacja

Społeczności Wiejskiej „ z prośbą o dofinansowanie imprezy.Zarząd przyjął do wiadomości

warunki i  cele turnieju i  postanowił skierować sprawę do Wydziału Spraw Społecznych ,

celem  ustalenia  ,  czy  można  zaliczyć  tę  imprezę  do  zadań  powiatowych  i  ewentualnie

ufundować jakąś nagrodę rzeczową (zał.nr.21).

 Ad.17

                    Następnie analizowano pismo Komitetu OrganizacyjnegoVII Okręgowej

Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie . Zarząd postanowił ufundować puchar ( z

napisem  –grawer)  „dla  najlepszego  hodowcy  z  powiatu  białostockiego”.  Sprawę  zakupu

pucharu  oraz  uczestnictwa  w  wystawie  powierzono  Pani  Naczelnik  Jadwidze  Kuteszk

(zał.nr.22).

 

Ad.18

                      Zarząd powtórnie rozpatrywał wniosek Wydziału Spraw Społecznych w sprawie

udzielenia  dotacji  z  budżetu  Powiatu  na  dofinansowanie  Powiatowych  Zawodów

Sportowo-Pożarniczych  .Na  poprzednim  posiedzeniu  Zarządu  wstępnie  ustalono,  że

Starostwo  udzieli  dotacji  w  kwocie  700  zł.  po  zaopiniowaniu  przez  Komisję  Zdrowia  i

Kultury Fizycznej.

Po dyskusji podjęto uchwałę Nr.120/2000 z dnia 18 maja 2000r. udzielając dotacji Miejskiej

Komendzie Państwowej Straży Pożarnej w Białymstoku w kwocie 700zł. (zał.nr.23).

 Ad.19

                        Pan Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wartości

najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania i wartości  1 punktu w Powiatowym

Urzędzie Pracy. W uchwale ustala się kwotę 300 zł. jako wartości najniższego wynagrodzenia

zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz dla celów naliczania wynagrodzeń

pracowników  PUP  kwotę4  zł.  jako  wartość  jednego  punktu.Zarząd  jednocześnie

zaakceptował przekazanie projektu uchwały na Sesję Rady Powiatu . (zał.nr.24)

8



 

Ad.20

                       Pani Teresa Popławska omówiła zasady proponowanej podwyżki od 1 stycznia

dla dyrektorów Domów Pomocy Społecznej . Ze względu na wątpliwości co do struktury płac

w poszczególnych jednostkach oraz  relacji  między płacami  dyrektorów i  gł.księgowych ,

rozpatrzenie sprawy odłożono do następnego posiedzenia.

Pani Popławska przedłoży wówczas dokumenty bardziej obrazujące wynagrodzenia i premie

w Domach Pomocy.(zał.nr.25).

 Ad.21

Zarząd zaakceptował wstępny projekt porządku dziennego Sesji Rady Powiatu w dniu

8 czerwca 2000 roku ( zał. Nr 26 ).

 Ad. 22 

Naczelny Sąd Administracyjny przesłał wezwanie na rozprawę w dniu 6 lipca 2000

roku. Rozprawa dotyczy zaskarżonej decyzji Urzędu Wojewódzkiego w sprawie stwierdzenia

nieważności uchwały Rady Powiatu. Ponieważ sprawą zajmowała się pani Mudel toteż ona

składała  zaskarżenie  .  Zarząd  ustalił,  że  weźmie  też  w  imieniu  Starostwa  udział  w

rozprawie( zał. Nr 26 ).

Ad.23

 Dom Pomocy Społecznej w Łaźniach przesłał do wiadomości protokół z przetargu

dotyczący  zakupu  działki  Nr  95/3  we wsi  Łaźnie  o  powierzchni  0,1114  ha.  Działka  jest

niezbędna do planowanej rozbudowy obiektu ( zał. Nr 27 ).

Ad. 24       

Pan  Starosta  odczytał  treść  zaproszenia  Komisji  Finansowo-  Gospodarczej  na

posiedzenie w dniu 19 maja 2000 roku o godz. 1500 . Uczestnictwo w posiedzeniu zgłosiła

Pani Skarbnik i Pan Starosta.

Ad. 25

Następnie  Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  Urzędu  Miasta  i  Gminy  w

Choroszczy   zawiadamiającym  o  przystąpieniu  do  sporządzania  planu  zagospodarowania
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przestrzennego  miasta  i  terenów wiejskich  Gminy Choroszcz.  Zawiadomienie  zostało  też

przekazane do wiadomości Naczelnika Wydziału Architektury Starostwa( zał. Nr 28 ).

Ad. 26

 Pan  Starosta  odczytał  pismo Powiatowego Centrum pomocy Rodzinie  w sprawie

organizacji  Powiatowego  Dnia  Dziecka.  Wniosek  w  tej  sprawie  do  PCPR  zgłosiła  Pani

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej. Ze względu a to, iż do Zarządu

nie  wpłynął  formalny  wniosek  od Komisji,  a  nie  jest  to  zadanie  Powiatu,  postanowiono

przeprowadzić  dodatkowe  wyjaśnienia  i  jeszcze  raz  rozpatrzyć  sprawę  na  następnym

Zarządzie ( zał. Nr 29 ).

Ad. 27 

Przewodniczący Zarządu odczytał opinię Zarządu Miasta i Gminy Łapy skierowaną

do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie remontów dróg powiatowych na terenie Gminy

Łapy.  Gmina deklaruje  udział  w remontach kwotę  500.000 zł  oczekując  wkładu  PZD na

kwotę 130.000 zł.  Zarząd przyjął  do wiadomości treść wystąpienia i skierował sprawę do

zaopiniowania przez Komisję Infrastruktury Technicznej ( zał. Nr 30 ).

Ad. 28

Sprawa  projektu  stanowiska  Rady  Powiatu  dotyczącego  podziału  środków

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska, ze względu na konieczność ustaleń formalnych

została przesunięta na następne posiedzenie Zarządu( zał. Nr 31 ).

Ad. 29  

W  sprawach  różnych  Pan  Starosta  omówił  sprawę  zakupu  budynku  przy  ulicy

Borsuczej 2. Przedstawił dwie wersje wyceny, właściciela obiektu na kwotę 2 mln zł + vat.

Wskutek tego , że pracownicy Wydziału Geodezji mieli zastrzeżenia co do prawidłowości i

wyceny,  Pan  Starosta  zlecił  Naczelnikowi  Wydziału  Geodezji  zorganizowanie  wyceny.

Rzeczoznawca  ze  strony  Starostwa  wycenił  budynek  stosując  porównanie  cen  za  które

sprzedano 4 budynki o podobnych parametrach. Sprzedaż miała miejsce pod koniec ubiegłego

i na początku bieżącego roku. Średnia cena za 1m2 tych budynków wynosi w granicach 800

zł.  Jednak  nasz  rzeczoznawca  z  niewiadomych  przyczyn  przelicza  tę  cenę  wskaźnikiem

obniżającym cenę naszego budynku do ok. 500 zł za 1m2 . Jest to cena nie do przyjęcia w
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uwzględnieniach  z WZKiOR . Zarząd orzekł jednogłośnie, że należy bezwzględnie zasięgnąć

opinii Komisji Infrastruktury Technicznej i następnie Rady Powiatu Białostockiego.  

Wobec wyczerpania tematów,  posiedzenie Zarządu zakończono.

Protokołowała:

Bogumiła Malinowska

Podpisali:

Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu

11


	Ad. 2
	Ad. 3
	Przewodniczący Zarządu przedstawił pismo Wydziału Spraw Społecznych na temat dokonania zmian w budżecie w związku z powierzeniem gminom prowadzenia Szkolnych Sezonowych Schronisk Młodzieżowych w Bokinach i Tykocinie.
	Porozumienie z Zarządem Miasta i Gminy w Tykocinie zawarto 15 czerwca 1999 roku , zaś z Zarządem Miasta i Gminy Łapy 14 czerwca 1999 roku. Zgodnie z opinią radcy prawngo ( z dnia 17 maja 2000 roku ) ww. porozumienia są obowiązujące, ponieważ zawarte zostały na czas nieokreślony. Zgodnie z propozycją dotacje dla gmin wynosiłyby po 5000 zł.
	Pani Skarbnik wyjaśniła, iż sprawę konsultowała z zainteresowanymi gminami i zaproponowała by jeszcze zasięgnąć opinii Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki , która będzie obradować przed Sesją . Zarząd wstępnie zaakceptował zmianę w budżecie zastrzegając , iż należy przekazać do zaopiniowania dla Komisji Oświaty ,Kultury i Turystyki co jest warunkiem podjęcia uchwały Rady Powiat w sprawie zmian w budżecie ( zał. Nr 7 ).
	Ad. 4
	Następnie rozpatrywano dokumentację przygotowaną do podjęcia uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu osobowego „ Polonez” Nr rej. BTM –0834.
	W wyniku przeprowadzonego w dniu 28 lutego 2000 r. przetargu, osobą która może nabyć samochód jest Marcin Minta zam. Dojlidy Górne ul. Browarowa 10 za cenę 1100 zł.
	Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na sprzedaż ww. samochodu podejmując Uchwałę Nr 118/2000 z dnia 18.05.2000r. ( zał. Nr 8 ).
	Ad.5
	Ad. 6
	Ad. 7
	Ad.8
	Ad. 9
	Ad. 10
	Ad. 11
	Ad. 12
	Ad. 13

	Ad. 14
	
	Ad.15
	
	Ad.16
	Ad.17
	
	Ad.18
	Ad.19
	
	Ad.20
	Ad.21
	Ad. 24
	Ad. 25
	Ad. 26
	Ad. 27
	Ad. 28
	Ad. 29


